
Bestyrelsesmøde i afd. 6  - den 28. august 2019. Afholdt ved Linda kl.19 
 
 
Anne-Grethe, Lind, Pialucia deltog 
 
 
Bestyrelsen gennemgik dagsorden og indkomne forslag til årsmødet i sept. 
 
Vi aftalte hvem der varetager opgaver under mødet, foreslår dirigent og referent. fra Søbo 
 
Da beretningen er sendt med endelig dagsorden vil vi skiftevis uddybe mundtlig. 
 
Vi har forsøgt via FB gruppen, at beskrive hvornår beboerne skal handle m.m. samt udbedt sober 
tone uden person angreb/negativ benævnelse og sidst at den ellers blev lukket. 
 
Dette er ikke fulgt og i aften lukkede vi gruppen. 
 
A-G tager kontakt til Søbo om afklarende spørgsmål om lys i opgang ændres. 
 
A-G beder også om en præcisering fra Søbo på mødet om hvad medlem, bestyrelse, Søbo opgaver 
er. 
 
Henvendelse til bestyrelsen kan ske via Anne-Grethe mail. 
Messenger/ FB er vores private område og bruges kun af bestyrelsen/suppleanter imellem. 
Ikke stedet for henvendelser fra beboer, på samme måde som opslag på opgangs tavle ikke er 
beregnet til klageskrivelser. 
 
 
 
 
Referat ved Anne-Grethe 
 
 


